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PROTOKÓŁ Nr XV/2011 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 29 listopada 2011r. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Barbara Koza otworzyła o godzinie 17.30 obrady XV sesji Rady 

Gminy Leszno. Następnie powitała Wójta Andrzeja Cieślaka, Zastępcę Wójta Pana Grzegorza 

Banaszkiewicza, Panią Skarbnik Urszulę Jeziorską, Radnych, Sołtysów oraz mieszkańców 

gminy, którzy przybyli na obrady.  Poinformowała, że listę obecności podpisało 14 Radnych, 

więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. Radni razem z materiałami na 

sesję Radni otrzymali planowany porządek obrad, który następnie odczytała: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad;  

3. Przyjęcie protokołu z obrad z dnia 29.09.2011r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

5. Interpelacje i zapytania Radnych; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2012 

rok; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2012; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Leszno do projektu kluczowego 

realizowanego przez Samorząd Województwa Mazowieckiego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007 – 2013, 

działania II – Przyspieszenie e-Rozwoju Mazowsza, Poddziałania 2.2 Rozwoju  

e-usług i ich dostępu w ramach Mazowieckiej  Sieci Społeczeństwa Informacyjnego 

„M@zowszanie”; 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych; 

14. Sprawy różne; 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś wnioski do planowanego 

porządku obrad? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad jeszcze jednego 

punktu. Wyjaśnił, że w związku z otrzymanymi przez Gminę w dniu dzisiejszym  

i wczorajszym kwot 109 086,00 zł zwiększającą naszą subwencję oświatową  

z przeznaczeniem na zakup wyposażenia sali dla Gimnazjum w Lesznie i dla szkoły 

podstawowej w Zaborowie. W związku z tym prosiłbym o wprowadzenie punktu dotyczącego 
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zmian w budżecie, jeżeli tego nie zrobimy to będziemy musieli zwoływać sesje 

nadzwyczajną. Podjęcie uchwali pozwoli uruchomić nam procedurę przetargową, potrwa to 

pewnie około 2-3 tygodni, a otrzymane pieniądze musimy do końca tego roku wydać.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby dodatkowy punkt wprowadzić w 

punkcie 13, po omówieniu wszystkich uchwał. Poinformowała, że punkty 13,14,15 zyskają 

kolejne numery od 14 do 16. Następnie zapytała, czy ktoś ma jeszcze uwagi do porządku 

obrad? Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po 

wprowadzeniu zmian, zapytała kto jest za porządkiem obrad? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie.  

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad z dnia 29.09.2011r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Statutowych protokół z obrad został omówiony. Zapytała, czy w dniu dzisiejszym Radni mają 

jeszcze jakieś uwagi do protokołu? Nikt nie zgłosił uwag. Następnie poddała pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z obrad w dniu 29.09.2011r. Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

protokół  z obrad Rady Gminy w dniu 29.09.2011r.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokoły został przyjęte jednogłośnie. 

Ad.4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta Andrzeja Cieślaka, o złożenie 

sprawozdania z działalności międzysesyjnej. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy poinformował, że jak co roku II połowa października  

i I połowa listopada to prace nad projektem budżetu na rok następny, czyli 2012. To nam 

zajęło najwięcej czasu. Projekt budżetu został złożony w terminie do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz do Pani Przewodniczącej. Projekt został przekazany Radnym oraz 

znajduje się na stronie internetowej gminy Leszno.  

Pan Wójt poinformował, że z inwestycji, które są jeszcze w realizacji, czyli kanalizacja do 

Zaborówka, prace posuwają się zgodnie z planem. Zakończenie tej inwestycji jest planowane 

na I kwartał roku 2012. Poinformował, że pogoda sprzyja i nie widzimy zagrożenia w 

zakończeniu tej inwestycji. Pompownia jest już zamontowana, od jutra ruszają prace w 

osiedlu, aby je podłączyć. Mamy nadzieję, że wszystko odbędzie się zgodnie z planami i 

harmonogramem. W dniu jutrzejszym zostanie przeprowadzona kontrola tej inwestycji z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Skontrolowana zostanie ta część zadania, 

która została sfinansowana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska.   

Pan Wójt poinformował, że nie można ukończyć inwestycji w ulicy Rybno. Wykonawcy 

zabrakło 7 słupów, które zostały zmówione trzy tygodnie temu. Ze strony wykonawcy mamy 

zapewnienia, że do końca tygodnia inwestycja zostanie zakończona.  
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Pan Wójt poinformował, że z zadań sołeckich prawie wszystkie zadania zostały już wykonane 

Niestety nie uda wykonać w terminie, oznakowania wsi Leszno zgodnie z wnioskiem pani 

Sołtys. Wykonawca dopiero w poniedziałek rozpocznie to zadanie, otrzymaliśmy informację, 

że dopiero dzisiaj komplet tabliczek i słupów dotarł od producenta. Również w Wiktorowie 

inwestycja powinna zostać zakończona w ciągu dwóch - trzech dni. Reflektor został już 

zakupiony i lampy zostaną zamontowane. 

Pan Wójt, Andrzej Cieślak powiedział, że najwięcej czasu zostało poświęcone przygotowaniu 

budżetu, na temat którego będziemy dyskutować na sesji budżetowej. Zgodnie u ustawą o 

finansach publicznych uchwałę budżetową jesteśmy zobowiązani podjąć do końca stycznia 

przyszłego roku. Poinformował, że razem z Panią Skarbnik projekt budżetu został 

przygotowany w wariancie o którym mówił Minister Finansów.  

Pan Wójt poinformował, że została podpisana umowa nr 0113/11/OZ/D  

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Leszno” na 

kwotę  50 000,00 zł.  

Pan Wójt poinformował również, że nie planujemy więcej prac w ty roku w ramach zadań 

drobnych typu utwardzanie dróg. Ogłosiliśmy przetarg na odśnieżanie, który został 

unieważniony w związku z brakiem zimy. Jeżeli jednak śnieg się pokaże to zawsze jest 

wariant awaryjny, śnieg zostanie odgarnięty, sprzątnięty jak co roku. Może uda nam się na 

zasadzie negocjacji osiągnąć lepsze ceny, a nie na zasadzie cen przetargowych. Będziemy 

negocjowali z firmami, które będą chciały przystąpić do przetargu i może tym sposobem 

obniżymy cenę. Powiedział, że chętnie odpowie na pytania w dalszej części sesji.  

 

Ad.5 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Paweł Dutkiewicz – Radny zapytał, czy w ostatni weekend były jakieś zniszczenia?  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy odpowiedział, że nie.  

Paweł Dutkiewicz – Radny zapytał, jak wygląda sytuacja z drogą 580? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy odpowiedział, że nie wie, ponieważ mam sprzeczne 

informacje. Chciałem nawet dzisiaj Państwu przekazać jakieś informacje co do tej drogi, ale 

po dzisiejszych konsultacjach z Dyrektorem Zarządu Dróg, przedstawicielami z Grodziska 

Mazowieckiego mam sprzeczne informacje. Jedna z nich to taka, że prawdopodobnie na 

budowę drogi 580  wchodzi firma z która została podpisana umowa i będzie wykonywana 

kanalizacja, a druga informacja mówi, że firma nie chce podpisać umowy, ponieważ 

podpisując umowę przejmie utrzymanie drogi tego odcinka, który jest robiony. Nie wiem jaka 

jest na dzisiaj sytuacja.  

Paweł Dutkiewicz – Radny zapytał, czy nie ma nowego wykonawcy? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jak wspomniałem wcześniej jest nowy 

wykonawca. Jak tylko czegoś się w tej sprawie dowiem, przekażę Państwu na kolejnym  

spotkaniu.   

Paweł Dutkiewicz – Radny zapytał, czy jeżeli chodzi o pierwszą firmę to są przewidywane 

jakieś odszkodowania? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie umie odpowiedzieć. To nie jest nasza 

inwestycja tylko Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  
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Paweł Dutkiewicz – Radny podziękował za odpowiedź.  

Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że Mazowiecki Zarząd 

Dróg zobowiązał się pogłębić rowy, pozbawić ich szlamu przy ulicy Warszawskiej.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że do tej pory nic w tej sprawie  nie 

zostało zrobione. 

Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy Zarząd Dróg coś działa w 

tym kierunku? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że coś działa.  

Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że działa koło Pana 

Pieśniewskiego, ale dalej nie. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy przypomniał, że w piśmie było napisane, że Zarząd Dróg 

ewentualnie rozpatrzy możliwość wykonania odwodnienia, jeżeli gmina zrobi projekt. W 

budżecie jest zaplanowana kwota na projekt odwodnienia, który po wykonaniu przekażemy 

do Mazowieckiego Zarządu Dróg z nadzieją, że ten projekt wykonają.  

Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że wykonanie 

odwodnienia jest dalszym etapem. Zarząd Dróg na początku zobowiązał się do 

wyczyszczenia rowów.  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że to co zrobili to pewnie jest to, co miało zostać 

wykonane.  

Teresa Kołecka – Radna powiedziała, że  również sołtysi wsi Zaborów, Feliksów i Wiktorów 

składali pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie podtopień.  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, wszystkie prośby zostały przekazane do 

Mazowieckiego Zarządu Dróg, a pisma zostały również przesłane do wiadomości sołtysów. 

Po rozmowie z dyrektorem Zarządu Dróg w Zaborowie odwodnienie zostanie poprawione. W 

rozmowie proponowałem, aby rowy zostały porządnie wyczyszczone.  Zarząd Dróg obiecał, 

że zrobi coś podobnego jak w Lesznie przy nieruchomości Pana Pieśniewskiego, ale do tej 

pory w Zaborowie niczego nie zrobili.  

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2012 

rok.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art.5 ustawy z dnia 12 

stycznia 1991r. o podatkach i opłatach lokalnych  Rada gminy, w drodze uchwały, określa 

wysokość stawek w podatku od nieruchomości. Roczne stawki nie mogą przekroczyć kwot 

wymienionych w art. 5 ww. ustawy. Górne granice stawek kwotowych obowiązujące w 

danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu 

odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego 

półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku 

poprzedniego.  Jeżeli chodzi o stawki dotyczące budynków związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej i budynków mieszkalnych zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej oraz budynków pozostałych  zaproponowano zwiększyć o 4,2 % tj. o wskaźnik 

inflacji, według komunikatu Prezesa GUS z dnia 13 lipca 2011 r. Pozostałe stawki podatku od 

gruntów za 1 m² i budynków lub ich części od 1 m² powierzchni użytkowej zwiększono do 

poziomu od 76,74 % do 100 % stawki maksymalnej określonej w Obwieszczeniu Ministra 
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Finansów z dnia 19 października 2011 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych 

podatków i opłat lokalnych. Następnie odczytała projekt uchwały: Na podstawie art.18 ust.  

2 pkt 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym i art.  

5 ust. 1 oraz art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach 

lokalnych Rada Gminy Leszno uchwala, co następuje:§ 1 Określa następujące stawki podatku 

od nieruchomości obowiązujące na terenie Gminy Leszno: 1. od gruntów: a) związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób zakwalifikowania w 

ewidencji gruntów i budynków – 0,75 zł od 1 m
2 

 powierzchni, b) pod jeziorami, zajętych na 

zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni wodnych – 4,33 zł od 1 ha powierzchni,  

c) pozostałych, w tym zajętych za prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,33 zł od 1 m
2
 powierzchni; 2. od 

budynków lub ich części: a) mieszkalnych – 0,58 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej,  

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 18,75 zł od 1 m
2
 

powierzchni użytkowej, c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – 10,24 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej,  

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 4,45 zł od 1 m
2
 powierzchni 

użytkowej, e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 4,70 zł od 1 m
2
 powierzchni 

użytkowej; 3. od budowli – 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 

3-7. § 2 1. Zwalnia z podatku od nieruchomości grunty, budynki lub ich części oraz budowle: 

a) zajęte na potrzeby ochrony przeciwpożarowej, kultury, pomocy społecznej, placów zabaw, 

boisk i stadionów sportowych, targowisk; b) związanych z zaopatrzeniem w wodę  

i odprowadzaniem ścieków;   c) stanowiące wiaty przystankowe. 2. Zwolnienie o którym 

mowa w ust. 1 nie obejmuje gruntów, budynków lub ich części oraz budowli związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej.  § 3 Wykonanie uchwały powierza Wójtowi 

Gminy Leszno. § 4 Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia jej w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Przewodnicząca Rady zapytała, czy 

ktoś ma pytanie do projektu uchwały? Nikt nie zgłosił zapytań. Następnie zapytała, kto jest za 

podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2012 rok.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta większością 

głosów.  

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poinformowała, że w tej uchwale jest propozycja 

podniesienia stawek o wskaźnik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 

2011r. w stosunku do I półrocza 2010 r., czyli o 4,2%. Następnie odczytała projekt uchwały. 

Poinformowała, że podstawa prawna jest taka sama jak w uchwale poprzedniej. Rada Gminy 

Leszno uchwala, co następuje: § 1 Określa następujące stawki podatku od środków 

transportowych obowiązujące na terenie Gminy Leszno: 1. od samochodów ciężarowych, o 
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których mowa w art. 8 pkt 1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych,  o dopuszczalnej masie  

całkowitej pojazdu: a)  powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie - 581,00 zł, b)  powyżej 5,5 ton 

do 9 ton włącznie -  908,00 zł,  c)  powyżej 9 ton - 1.035,00 zł. 2. od samochodów 

ciężarowych, o których mowa w art. 8 pkt 2 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, o 

dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton w zależności od liczby osi, 

dopuszczalnej masy całkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia według stawek określonych w 

załączniku Nr 1 do niniejszej uchwały; 3. od ciągników siodłowych i balastowych 

przystosowanych do używania łącznie z naczepą lub przyczepą, o których mowa w art. 8 pkt 

3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych,   o  dopuszczalnej masie całkowitej zespołu 

pojazdów: od 3,5 tony i poniżej 12 ton - 1.293,00 zł. 4.  od ciągników siodłowych lub 

balastowych, o których mowa w art. 8 pkt 4 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, o 

dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton w zależności 

od liczby osi, dopuszczalnej masy całkowitej pojazdu zawieszenia według stawek 

określonych w załączniku Nr 2 do niniejszej uchwały; 5. od przyczep i naczep, o których 

mowa w art. 8 pkt 5 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, które łącznie z pojazdem 

silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton, z wyjątkiem 

związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego 

388,00 zł.  6. od przyczep i naczep, o których mowa w art. 8 pkt 6 ustawy o podatkach i 

opłatach lokalnych (z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną 

przez podatnika podatku rolnego), które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają 

dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton według stawek określonych w 

załączniku Nr 3 do niniejszej uchwały; 7. od autobusów, o których mowa w art. 8 pkt 7 

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, o ilości miejsc do siedzenia: a)  mniej niż 30 miejsc 

- 1.035,00 zł; b)  równej lub wyższej niż 30 miejsc - 1.856,00 zł.  § 2. Wykonanie uchwały 

powierza Wójtowi Gminy Leszno. § 3. 1. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia ogłoszenia jej w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 2.Uchwała ma 

moc obowiązującą w roku podatkowym 2012. Przewodnicząca poinformowała, że do projekt 

uchwały są dołączone załączniki. Zapytała, czy są pytania dotyczące przedmiotowej 

uchwały? Nikt nie zgłosił zapytań. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie, zapytała kto 

jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta większością 

głosów.  

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego.   

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady    poinformowała, że zgodnie z art. 6 ustawy z dnia 15 

listopada 1984 r. o podatku rolnym, podatek rolny za rok podatkowy oblicza się według 

średniej ceny skupu żyta za pierwsze trzy kwartały roku poprzedzającego rok podatkowy - 

ogłoszonej przez  Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. Według Komunikatu Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2011 r. średnia cena skupu żyta za 

okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. wynosiła 74,18 za 1 decytonę. Rada Gminy – 

zgodnie z art.6 ust.3 ww. ustawy - jest uprawniona do obniżenia ceny skupu żyta 
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przyjmowanej jako podstawa obliczenia stawki podatku rolnego na obszarze gminy.  

Następnie odczytała projekt uchwały:  Na podstawie art.18 ust. 2 pkt 8 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 6 ust. 3 ustawy z dnia  

15 listopada 1984 roku o podatku rolnym Rada Gminy Leszno uchwala, co następuje:§ 1 

Obniża cenę skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ogłoszoną w Komunikacie 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2011 r. w sprawie średniej 

ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. z kwoty 74,18 zł za 1 decytonę 

do kwoty 48,00 zł za 1 decytonę. § 2 Wykonanie uchwały powierza Wójtowi Gminy Leszno. 

§ 3 1. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 2.Uchwała obowiązuje w roku podatkowym 

2012. Zapytała, czy są pytania dotyczące uchwały? Nikt nie zgłosił zapytań. Następnie 

poddała uchwałę pod głosowanie, zapytała kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego.   

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  poinformowała, że w chwili obecnej jest na sali 

obecnych 15 Radnych. Stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów.  

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały  w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z ustawą z dnia 12 stycznia 

1991r. o podatkach i opłatach lokalnych opłatę targową pobiera się od osób fizycznych, osób 

prawnych oraz jednostek organizacyjnych niemających osobowości prawnej dokonujących 

sprzedaży na targowiskach. Rada Gminy może zarządzić pobór opłaty targowej w drodze 

inkasa oraz określić inkasentów i wysokość wynagrodzenia za inkaso. Rada Gminy w drodze 

uchwały określa zasady ustalania i poboru oraz terminy płatności i wysokość stawek opłaty 

targowej, z tym że stawka opłaty targowej nie może przekroczyć 728,64 zł dziennie.  Od roku 

2008 stawki opłaty targowej były na tym samym poziomie. Z dniem 31 grudnia 2011r. traci 

moc uchwała Nr III/8/2010 Rady Gminy Leszno z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie opłaty 

targowej w gminie Leszno obowiązująca w roku podatkowym 2011. W związku z tym 

istnieje konieczność podjęcia uchwały i zaproponowania nowych stawek. Następnie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno: Na 

podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz 

art. 15 ust. 1  i art. 19 pkt. 1 lit. „a” i pkt. 2 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i 

opłatach lokalnych Rada Gminy Leszno uchwala, co następuje: § 1 Uchwała niniejsza: 1. 

określa wysokość stawek opłaty targowej; 2. zarządza pobór opłaty targowej w drodze inkasa, 

określa inkasentów oraz wynagrodzenie za inkaso. § 2 Rada Gminy ustala następującą 

wysokość dziennej opłaty targowej od osób fizycznych, osób prawnych oraz jednostek 

organizacyjnych nie mających osobowości prawnej, dokonujących sprzedaży na targowisku 

w Gminie Leszno: Za sprzedaż: 1. z ręki lub kosza -  4,00 zł; 2. ze stolika lub stoiska: a) do 3 

metrów bieżących zajmowanej długości – 16,00zł; b) od 3 do 6 metrów bieżących 

zajmowanej długości – 20,00 zł; c) powyżej 6 metrów bieżących zajmowanej długości – 

24,00  zł; 3)   z samochodu ciężarowego, ciągnika lub przyczepy - 30,00  zł. § 3 1. Zarządza 

pobór opłaty targowej w drodze inkasa. 2. Pobór opłaty targowej powierza Pani Małgorzacie 

Makowskiej, zastępstwo powierza Panu Andrzejowi Makowskiemu. 3. Inkasent pobierający 
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opłatę targową wpłaca ją do kasy lub na rachunek bankowy Urzędu Gminy w następnym dniu 

roboczym przypadającym po dniu poboru opłaty targowej. 4. Ustala wynagrodzenie 

inkasenta, o którym mowa w ust. 2 za pobór opłaty targowej w wysokości 15 % pobranych i 

terminowo odprowadzonych kwot. § 4 Wykonanie uchwały powierza Wójtowi Gminy. § 5 1. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku  Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego. 2. Uchwała ma moc obowiązującą w roku podatkowym 2012. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma pytania do uchwały? 

Paweł Dutkiewicz – Radny zapytał, co to znaczy z samochodu ciężarowego, czy to chodzi o 

samochód o masie 3,5 tony? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że powyżej 3,65 tony jest samochód ciężarowy. 

Jeżeli cofniemy się do uchwały o podatkach od środków transportowych to jest tam napisane, 

że samochód ciężarowy ma powyżej 3,5 tony. Niestety prawie takiego handlu u nas w gminie 

nie ma.  

Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy poinformowała, że wciągu roku 2011 nie było żadnego 

biletu targowego sprzedanego w tej pozycji. Taka stawkę jednak też ustalić trzeba.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie. Zapytała kto jest za 

podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że uchwała została podjęta większością 

głosów.  

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia wzoru formularzy informacji  

i deklaracji podatkowych.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady   powiedziała, że kolejna zmiana przepisów zmusza 

Radnych do podjęcia nowej uchwały. Zmiana dotycząca podatników jeżeli chodzi o osoby 

fizyczne będzie polegała na tym, że osoby będą identyfikowane za pomocą PESELU. 

Natomiast podatnicy, którzy są płatnikami podatku VAT, czyli prowadzą działalność 

gospodarczą będą identyfikowani na podstawie numeru NIP.  

Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy poinformowała, że wcześniej dla osób prawnych termin 

składania deklaracji podatkowych był do 15 stycznia, aktualnie jest do 31 stycznia termin 

wpłaty obliczany na podstawie deklaracji.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, czy raty podatku się zmieniły? 

Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że nie. Dla osób prawnych termin płatności 

raty jest do 15 dnia każdego miesiąca. Jeżeli chodzi o osoby fizyczne to są cztery raty w ciągu 

roku.    

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Na podstawie art. 18 ust. 2 

pkt. 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym art. 6a ust. 11 ustawy z dnia  

15 listopada 1984 roku o podatku rolnym, art. 6 ust. 13 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o 

podatkach i opłatach lokalnych oraz art. 6 ust. 9 ustawy z dnia 30 października  

2002 roku o podatku leśnym Rada Gminy Leszno uchwala, co następuje: § 1 Określa wzory 

formularzy w sprawie podatku od nieruchomości: 1. Deklaracja na podatek od nieruchomości 

(DN – 1) – stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały; 2. Informacja w sprawie podatku 

od nieruchomości (IN – 1) – stanowiący załącznik nr 2 do niniejszej uchwały; 3. Dane o 
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nieruchomościach (ZN – 1/A) – stanowiący załącznik nr 3 do niniejszej uchwały; 4. Dane o 

zwolnieniach podatkowych w podatku od nieruchomości (ZN – 1/B)  - stanowiący załącznik 

nr 4 do niniejszej uchwały. § 2 Określa wzory formularzy w sprawie podatku rolnego: 1. 

Deklaracja na podatek rolny (DR – 1) – stanowiący załącznik nr 5 do niniejszej uchwały; 2. 

Informacja w sprawie podatku rolnego (IR – 1) – stanowiący załącznik nr 6 do niniejszej 

uchwały; 2. Dane o nieruchomościach rolnych (ZR – 1/A) – stanowiący załącznik nr 7 do 

niniejszej uchwały; 3. Dane o zwolnieniach i ulgach podatkowych w podatku rolnym (ZR – 

1/B)  - stanowiący załącznik nr 8 do niniejszej uchwały.  § 3 Określa wzory formularzy w 

sprawie podatku leśnego: 1. Deklaracja na podatek leśny (DL – 1) – stanowiący załącznik nr 

9 do niniejszej uchwały; 2. Informacja w sprawie podatku leśnego (IL – 1) – stanowiący 

załącznik nr 10 do niniejszej uchwały; 3. Dane o nieruchomościach leśnych (ZL – 1/A) – 

stanowiący załącznik nr 11 do niniejszej uchwały; 4. Dane o zwolnieniach w podatku leśnym 

(ZL – 1/B)  - stanowiący załącznik nr 12 do niniejszej uchwały. § 4 Traci moc uchwała Nr 

III/16/2006 Rady Gminy Leszno z dnia 12 grudnia 2006r. w sprawie określenia wzoru 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych. § 5 Wykonanie uchwały powierza Wójtowi 

Gminy Leszno. § 6 Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego,  nie wcześniej jednak niż z dniem  

1 stycznia  2012r. Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma uwagi dotyczące formularzy? Nikt 

nie zgłosił uwag więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. Zapytała, 

kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie określenia wzoru formularzy informacji i deklaracji podatkowych.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2012. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały. Na podstawie art. 18 ust. 2 

pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 5a ust. 1 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie Rada Gminy 

Leszno uchwala, co następuje: § 1 Uchwala program współpracy Gminy Leszno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, o których mowa w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2012 rok w brzmieniu załącznika do niniejszej uchwały. § 2 

Wykonanie uchwały powierza Wójtowi Gminy Leszno. § 3 Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia. Przewodnicząca poinformowała, że do projektu chwały dołączony jest 

załącznik, który określa cele programu. Celem głównym programu jest zaspokojenie potrzeb 

mieszkańców Gminy, wzmocnienie rozwoju społeczeństwa obywatelskiego, budowanie i 

umacnianie partnerstwa pomiędzy samorządem a organizacjami pozarządowymi oraz 

wspieranie organizacji pozarządowych w realizacji ważnych celów społecznych. Celami 

szczegółowymi programu są: 1. skuteczne i oszczędne wykonywanie zadań publicznych; 2. 

włączenie zainteresowanych organizacji pozarządowych i innych podmiotów prowadzących 

działalność pożytku publicznego do realizacji programów służących rozwojowi Gminy 
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Leszno; 3. zwiększenie aktywności społeczności lokalnej, wspieranie jej inicjatyw i działań 

oraz zapewnienie jak najlepszych warunków do działania; 4. budowanie i umacnianie w 

świadomości społecznej odpowiedzialności za swoje otoczenie i lokalną wspólnotę; 5. 

poprawa jakości życia, poprzez pełniejsze zaspokajanie potrzeb mieszkańców gminy; 6. 

integracja podmiotów realizujących zadania publiczne; 7. prezentacja dorobku sektora 

publicznego i promowanie jego osiągnięć; 8. wzmocnienie potencjału organizacji 

pozarządowych; 9. wspieranie oraz powierzanie zadań publicznych organizacjom 

pozarządowym oraz innym podmiotom prowadzących działalność pożytku publicznego. 

Współpraca Gminy Leszno z organizacjami pozarządowymi opiera się na zasadach: 

pomocniczości, suwerenności stron, partnerstwa, efektywności, uczciwej konkurencyjności i 

jawności. Formami współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi są: 1. zlecanie 

realizacji zadań publicznych na zasadach określonych w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; 2. wymiana informacji między organami 

publicznymi gminy a organizacjami pozarządowymi; 3. współdziałanie gminy i organizacji 

pozarządowych poprzez tworzenie wspólnych zespołów o charakterze doradczym i 

inicjatywnym; 4. konsultowanie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy projektów aktów normatywnych w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji; 5. udostępnianie lokali gminy na 

spotkania, szkolenia i konferencje; 6. pomoc w nawiązywaniu i utrzymywaniu kontaktów 

zewnętrznych; 7. udostępnianie dla celów informacyjnych stron internetowych gminy i gazety 

Urzędu Gminy Leszno; 8. konsultowanie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy aktów prawa miejscowego na zasadach określonych w 

uchwale Nr XLIX/277/2010 Rady Gminy Leszno z dnia 01 lipca 2010r.; 9. prowadzenie i 

aktualizacja wykazu organizacji pozarządowych i innych podmiotów na stronach 

internetowych Urzędu; 10. prowadzenie na stronie internetowej okienka pn. „Organizacje 

pozarządowe”, gdzie każda organizacja będzie mogła zamieścić swoje ogłoszenia lub inne 

ważne informacje. W okienku tym zamieszczane będą również ogłoszenia szczególnie 

kierowane do organizacji pozarządowych. Zadaniem priorytetowym programu współpracy na 

2012 rok jest w szczególności wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w 

zakresie prowadzenia sekcji piłki nożnej. Wójt może na wniosek podmiotu programu 

rozszerzyć listę zadań realizowanych w 2012 roku. Jeżeli chodzi o okres programu to jest to 

rok 2012. Podmiotami realizującymi współpracę są: 1. Rada Gminy Leszno, która wyznacza 

kierunki polityki społecznej gminy oraz określa wysokość środków przeznaczonych na 

dofinansowanie przedsięwzięć realizowanych przez organizację; 2. Wójt Gminy Leszno 

wspierany przez Urząd Gminy – w zakresie realizacji tej polityki, podejmowania 

współpracy z organizacjami pozarządowymi, dysponowania środkami w ramach budżetu, 

decydowania o przyznaniu dotacji i innych form pomocy poszczególnym organizacjom.  

Wysokość środków przeznaczona na realizację programu zostanie określona w budżecie 

Gminy Leszno na rok 2012. Miernikami efektywności realizacji Programu w danym roku 

będą informacje dotyczące w szczególności: 1. liczby ogłoszonych otwartych konkursów 

ofert; 2. liczby ofert, które wpłynęły od organizacji pozarządowych; 3. liczby umów 

zawartych z organizacjami na realizację zadań publicznych w ramach środków finansowych 

przekazywanych organizacjom przez samorząd gminny; 4. liczba osób, które są adresatami 

realizowanych zadań publicznych w podziale na odbiorców bezpośrednich  i pośrednich; 5. 
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liczba osób zaangażowanych po stronie organizacji pozarządowych w realizację zadań 

publicznych, z podziałem na wolontariuszy i pracowników; 6. liczba organizacji 

pozarządowych podejmujących po raz pierwszy zadania publiczne w oparciu o dotacje; 7. 

wysokość kwot udzielonych dotacji; 8. wielkość wkładu własnego organizacji 

pozarządowych przeznaczonego na realizację zadań publicznych. Poinformowała, że projekt 

programu zamieszczony był na stronie internetowej Urzędu: www.gminaleszno.pl. 

Dodatkowo został on przekazany organizacjom pozarządowym, które brały udział w 

otwartych konkursach w roku bieżącym. Tryb powoływania i zasady działania komisji 

konkursowych do opiniowania ofert w otwartych konkursach ofert. 1. Komisję konkursową 

powołuje w drodze zarządzenia Wójt Gminy Leszno zgodnie z przepisami ustaw z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 2. Wójt Gminy Leszno 

po zapoznaniu się z opinią komisji konkursowej podejmuje decyzję o udzieleniu dotacji. 

Program ma charakter otwarty. Zmiany w ,,Programie” mogą być dokonywane w trybie 

uchwały Rady Gminy Leszno. Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma pytania do projektu 

uchwały? Nikt nie zgłosił pytań. Następnie zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2012. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Leszno do projektu kluczowego 

realizowanego przez Samorząd Województwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007 – 2013, działania  

II – Przyspieszenie e-Rozwoju Mazowsza, Poddziałania 2.2 Rozwoju e-usług i ich 

dostępu w ramach Mazowieckiej  Sieci Społeczeństwa Informacyjnego „M@zowszanie”. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  poinformowała, że Gmina Leszno zdeklarowała 

uczestnictwo w projekcie kluczowym p.n.: Rozwój e-usług i ich dostępu w ramach 

Mazowieckiej Sieci Społeczeństwa Informacyjnego „M@zowszanie”. Udział w projekcie 

służyć będzie przede wszystkim społeczeństwu, przyczyni się do poprawy dostępu 

mieszkańców do Internetu. Na terenie całego województwa mazowieckiego powstanie sieć 

ośrodków z dostępem do Internetu. W naszej Gminie punkt taki ma powstać w Zaborowie. 

Zadaniem tych ośrodków będzie wspieranie lokalnej społeczności w rozwijaniu kompetencji 

dotyczących technologii informatycznej. Aby skutecznie przystąpić do projektu konieczna 

jest zgoda Rady Gminy Leszno. W związku z procesem podpisywania porozumień o 

partnerstwie oraz przygotowania dokumentacji wymagane jest podjęcie uchwały intencyjnej 

w sprawie uczestnictwa Gminy Leszno w projekcie. Następnie Przewodnicząca odczytała 

projekt uchwały. Na podstawie art. 18 ust. 1 oraz ust. 2 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym Rada Gminy Leszno uchwala, co następuje: § 1 Rada Gminy 

Leszno akceptuje stanowisko Wójta Gminy dotyczące uczestnictwa Gminy Leszno na 

zasadach partnerstwa w projekcie kluczowym realizowanym przez Samorząd Województwa 

Mazowieckiego w ramach Działania II Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego 2007-2013 pn.: Rozwój e-usług i ich dostępu w ramach Mazowieckiej Sieci 

http://www.gminaleszno.pl/
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Społeczeństwa Informacyjnego „M@zowszanie”, przyjmując jednocześnie, że celami 

Projektu są: a) wytworzenie e-usług na platformie projektu; b) utworzenie Mazowieckiej Sieci 

Społeczeństwa Informacyjnego „M@zowszanie”, w ramach której tworzone będą punkty 

umożliwiające mieszkańcom Gminy dostęp do komputera i Internetu; c) aktywizacja 

obywateli oraz przedsiębiorców w procesach inwestycyjnych. § 2 Wykonanie uchwały 

powierza się Wójtowi Gminy Leszno. § 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma pytania do uchwały? Nikt nie zgłosił pytań. Następnie 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Leszno do projektu kluczowego realizowanego 

przez Samorząd Województwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007–2013, działania II – Przyspieszenie  

e-Rozwoju Mazowsza, Poddziałania 2.2 Rozwoju e-usług i ich dostępu w ramach 

Mazowieckiej  Sieci Społeczeństwa Informacyjnego „M@zowszanie”. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leszno na 2011 rok. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady   poprosiła Panią Skarbnik, aby omówiła proponowane zmiany 

w budżecie. 

Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany w budżecie zostały przygotowane po 

odbytych konsultacjach ze szkołami. Konieczność podjęcia uchwały w dniu dzisiejszym wynika z 

tego, aby można było zorganizować przetarg i do końca roku zakupić komputery dla obydwu szkół. 

Poinformowała, że po stronie dochodów zwiększamy budżet o kwotę 109 086,00 zł. W tej kwocie 

mieści się 10 000,00 zł w związku z częściowym uwzględnieniem naszego wniosku, wystąpienia do 

Ministra Edukacji. Wystąpiliśmy o dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny do pomieszczeń do 

nauki w Zespole Szkół Publicznych w Lesznie. Druga cześć to kwota 99 086,00 zł z tytułu wzrostu 

liczby uczniów w 2011 roku w stosunku do liczby uczniów według stanu na dzień 30 września 2010 

roku. Środki te podzieliliśmy zgodnie z pierwszym wnioskiem 10 000,00 zł na wydatki bieżące 

Zespołu Szkół Publicznych w Lesznie. Są one rozliczone na takich zasadach jak dotacja celowa. 

99 086,00 zł z tytułu wzrostu dochodów po stronie subwencji oświatowej przeznaczyliśmy na zakup 

sprzętu komputerowego dla szkół. W tym dla szkoły podstawowej w Zaborowie na zakup 13 

zestawów komputerowych plus serwer. Na ten cel zaplanowano kwotę 35 570,00 zł. Dla zespołu 

Szkół Publicznych w Lesznie 24 zestawy komputerowe plus serwer, na kwotę 63 516,00 zł. Jest to 

jedyna zmiana w budżecie, która dotyczy środków z rezerwy  części oświatowej subwencji ogólnej. 

Kwota dochodów jest zbilansowana z kwotą wydatków w tej samej wysokości. Następnie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Następnie zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leszno na 2011 rok. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.   

Ad.14 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  poinformowała, że odpowiedzi na zapytania zostały 

udzielone na bieżąco.  
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Ad.15 

Sprawy różne. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że na jednaj ze wspólnych Komisji rozmawialiśmy 

o zamiarze obciążania gmin przez Zakłady Energetyczne na terenie naszego województwa. 

Konkretnie chodzi o Spółkę PGE Dystrybucja z siedzibą w Lublinie o dzierżawę słupów na 

których wiszą lampy oświetleniowe. Wszystkie gminy województwa otrzymały projekt 

umowy i kwota jaką nam zaproponowano na dzierżawę tych słupów to kwota 29 460,43 zł 

miesięcznie. Odbyło się już spotkanie u Starosty na szczeblu Powiatu, które było 

zorganizowane na moja prośbę. Ustaliliśmy z Wójtami, Burmistrzami, że nie poddamy się. 

Zaczniemy od tego, że każdy z Radców Prawnych opracuje opinie dla swojego Urzędu. Na 

podstawie tych opinii z pieniędzy Związku Międzygminnego Kampinos zlecimy ekspertyzę 

Kancelarii Prawnej na podstawie tego co napiszą nasi Radcy, którzy doskonale znają ustawę o 

samorządzie gminnym. Podejrzewamy jednak, że sprawa skończy się Sądem. Zdajecie sobie 

Państwo sprawę, że to jest duży wydatek jak na naszą Gminę, jest to 360 000,00 zł rocznie. 

To jest kwota jaka zużywamy przez lampy uliczne. PGE nie każe nam płacić tylko za słupy, 

tylko również za przewód, a nawet za oprawy oświetleniowe, które my montowaliśmy.  

Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że słupy stoją na terenie 

Gminy.  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że chciał poinformować o tym, że wcześniejsza 

informacja już się zamieniła w papier. Będę na bieżąco informował jak przedstawiać się 

będzie ta sprawa.  

Jadwiga Czarnomska – Radna zapytała, ile jest słupów. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że 1844, ale że według nas to liczba słupów jest 

liczba zawyżoną. Jeżeli będzie trzeba to będziemy liczyć słupy na terenie gminy.  

Bożena Śliwińska – Radna powiedziała, że nasunęło się jej pytanie w sprawie energii 

elektrycznej. Czy my jako gmina możemy interweniować w Zakładzie Energetycznym, żeby 

tak często nie wyłączano prądu. Żeby nie robiono sobie eksperymentów taj jak w dniu 

dzisiejszym. Niszczy to sprzęt gospodarstwa domowego, komputery, spaliły się dwa zasilacze 

w szkolnej pracowni komputerowej. W momencie kiedy wyłączają i natychmiast włączają 

prąd powstaje takie napięcie, które niszczy urządzenia. Tak samo będzie niszczyło lodówki, 

telewizory.  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że możemy napisać do Zakładu, ale każdy z nas 

mając umowę może się zapoznać z punktem w umowie, który mówi, że mogą być 

nieprzewidziane przerwy w dostawie energii. Zakład się zawsze na ten zapis powołuje.  

Bożena Śliwińska – Radna powiedziała, że rozumie jedną ciągłą przerwę wynikającą  

z zadania które Zakład realizuje tylko, że najgorsze jest takie wyłączanie i włączanie prądu.  

Robert Białecki – powiedział, że reprezentuje przyszłą grupę mieszkańców tej gminy. Od 

około 9 miesięcy bawimy się w budowę doprowadzenia wody na część działek, które zostały 

zurbanizowane przez Państwa Gminę. W planie zagospodarowania przestrzennego zostały 

wprowadzone budowlane tereny i Państwo o tym doskonale wiecie.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  zapytała, gdzie to jest? 

Robert Białecki – powiedział, że chodzi o Zaborówek. Jest to teren niedawno przez plan 

zagospodarowania przestrzennego rozparcelowany przez Gminę Leszno.  
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Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  zapytała, czy może Pan określić dokładnie, gdzie to 

jest? 

Robert Białecki – powiedział, że w Zaborówku. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady   powiedziała, że rozumie, ale Zaborówek jest duży.  

Robert Białecki – powiedział, że Zaborówek nr 43. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady   powiedziała, że Pan sołtys się pewnie orientuje, gdzie 

to jest. 

Robert Białecki – powiedział, że nie zna nazw potocznie przyjętych. Chodzi o to, że część 

mieszkańców, którzy mieszkają przy drodze wewnętrznej od 5 lat starało się o podpięcie do 

wody gminnej. Niestety studnie wiercone na tamtym terenie  nie zdają egzaminu, ponieważ ta 

woda jest beznadziejna. Nawet studnie głębinowe nie gwarantują tego, że ta woda będzie w 

zadowalający sposób wyglądała od strony sanepidu. My jako grupa mieszkańców częściowo 

zainspirowanych przez Wójta, zebraliśmy razem żeby zrobić ten wodociąg, ponieważ ta część 

dosyć intensywnie się rozbudowuje. Większość z Państwa na pewno ma swoje domy i wie jak 

ważne jest zaopatrzenie w wodę. Niestety nie możemy się tej wody doczekać. W kwietniu i 

maju zleciliśmy wykonanie  projektu tego wodociągu za własne pieniądze. Mamy też pisma, 

które złożyliśmy u Pana Wójta z obietnicą włożenia tego naszego wodociągu do  projektu 

budżetu. Niestety okazuje się, że po przejrzeniu tego projektu budżetu  wstępnego tego 

projektu wodociągu nie widzimy. Podejrzewam, że to co jest w Internecie jest niezmienne i 

tam też nie ma czegoś takiego. Jest nam z tego powodu bardzo przykro ponieważ włożyliśmy 

kilka tysięcy żeby przygotować ten projekt. Byliśmy i nadal jesteśmy gotowi przekazać go 

Gminie po to, żeby to jednak wdrożyć. Chciałbym zapytać, czy jest taka wola ewentualnie i 

możliwość wygospodarowania  środków na wybudowanie tej nitki wodociągu, jest to około 

400 m bieżących a koszt to około 50 000,00 zł. W tej cenie zamyka się wszystko, my 

roniliśmy badanie rynku i nie przypuszczam, aby Gmina zapłaciła więcej. Przypuszczam, że 

Gmina nawet zapłaci mniej po przeprowadzonym przetargu. Kwestia wykonanie tego zadania 

nie będzie duża, najwięcej czasu pochłania wykonanie projektu, który jest już gotowy a który 

chcemy przekazać bezpłatnie dla Gminy. Kwestia wykonania wodociągu to jest dwa tygodnie 

jak to mówią wszyscy wykonawcy. Wzmacnia nas jeszcze to, że na tym ciągu osoby 

dokupują działki i są bardzo zdziwieni, że Zaborówek nie ma tam wody. Jesteśmy trochę 

zdeterminowani i nie chcielibyśmy robić czegoś takiego, aby kopać specjalnie studnie  i 

odwierty, wydaje mi się, że zadaniem Gminy w sensie dla służebności dla mieszkańców jest 

to, aby ta woda była. Nie mówię już o gazyfikacji lub o Internecie o którym Państwo 

mówiliście, pewnie to będzie dobre, ale jeżeli nie ma wody to jest naprawdę źle.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady   zapytała, ile osób tam mieszka? 

Robert Białecki – powiedział, że cztery domy są już zamieszkałe od 5 lat i od 5 lat tej wody 

nie ma, mówię o wodzie z wodociągu. Jeden z właścicieli, który mieszka tam od kilku lat tej 

wody z wodociągu nie ma, woda jest z własnych ujęć. My jesteśmy osobami, które się 

budują, ja mam dom siódmy z kolei, za mną są jeszcze dwie osoby, które wykupiły działki i 

mają w planie budowę. Za rowem melioracyjnym jest jeszcze jedna działka, która została 

wykupiona i jej właściciel też chciał podłączyć się do tego wodociągu.  

Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że wypowie się w podobnej 

sprawie, żeby pan wiedział, że nie jest Pan w tej Gminie odosobniony jeżeli chodzi o 

zaopatrzenie w wodę z wodociągu. W Marianowie jest sytuacja o której Pan Wójt doskonale 
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wie, ponieważ mieszkańcy wielokrotnie składali pisma w tej sprawie. Też pisali, że wykonają 

na własny koszt projekt i złożą do Gminy w momencie kiedy będzie deklaracja, że jest szansa 

na zrobienie wodociągu. Nam brakuje połączenia między dwoma nitkami 300 metrów. Na 

dzień dzisiejszy jest tam 12 zamieszkałych domów i dwa kolejne są w budowie i jest jeszcze 

kilka działek. Nadal nie rozumiem dlaczego Gmina zrobiła wodociąg o długości 4 500 

metrów za prawie milion złotych do którego podłączone są cztery gospodarstwa i pobór wody 

jest 60 m
3 

miesięcznie. Sytuacja dla pozostałych mieszkańców, którzy są na tych dwóch nie 

połączonych nitkach wygląda w ten sposób, że już po upływie 3 lat część z nas musi 

wymieniać urządzenia bo jest zła woda ponieważ nie ma przepływu. Woda zbiera się na 

końcówkach wodociągu i nie ma przepływu wody. Ja mieszkam na końcu jednego z tego 

wodociągów, sami ciągnęliśmy ten wodociąg na własny koszt w dwie rodziny, ponieważ nie 

mogliśmy w drodze gminnej. Mamy prywatny wodociąg. W tej chwili u moich sąsiadów już 

pomagali hydraulicy i poinformowali o tym, że za moment wszystkie urządzenia mogą być do 

wymiany. Jeżeli Pan przejrzy korespondencje to zobaczy Pan, że pism z Alei Cisowej jest już 

kilka. Wszyscy potrzebują wody Panie Wójcie, może warto w pierwszej kolejności domykać 

rozpoczęte inwestycje, a dopiero potem robić inwestycje, które w przyszłości przyniosą jakieś 

efekty.  Tam rzeczywiście na odcinku 4500 m jest szereg działek, które zostaną zabudowane 

dopiero za 5 lat. Tylko pytanie za ile, i jak długo mieszkańcy tacy jak Pan Białecki, jak 

mieszkańcy mojej wsi na Marianowie jest jeszcze kilka takich miejsc gdzie brakuje po 

kilkanaście metrów wodociągu żeby mieszkańcy mogli normalnie funkcjonować.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że Radni otrzymali projekt budżetu, ale 

jeszcze nie spotkaliśmy się na posiedzeniu Komisji Statutowych, aby przeanalizować wnioski 

i budżet. Będziemy analizowali projekt budżetu w najbliższym czasie. Komisje są otwarte na 

propozycje, informacja o posiedzeniach Komisji jest zawsze umieszczona w Internecie. Jeżeli 

ktoś ma ochotę to zapraszamy na posiedzenia.  

Martyna Witkowska – sołtys wsi Wólka zapytała na czym polega rozwijanie tych e-usług. Czy 

to będzie na podstawie kafejki internetowej? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że dokładnie tak. Będzie to kafejka internetowa 

połączona z doradztwem rolniczym. Projekt jest organizowany wspólnie z Mazowieckim 

Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego.  

Lesław Kuczyński – Radny podziękował w imieniu mieszkańców ulicy Młynarskiej w Lesznie 

oraz w swoim imieniu za modernizację oraz doprowadzenie do porządku nawierzchni ulicy. 

Pamiętacie, że było tam straszne bagno, w tej chwili ulica jest przejezdna, przechodnia, nie 

mieliśmy okazji sprawdzić jak będzie wyglądała ulica podczas deszczu bo deszczu nie ma, ale 

generalnie nawierzchnia jest w porządku. 

już jest problem z tą nawierzchnią.  

Lesław Kuczyński – Radny powiedział, że problemy to będą zawsze, ale generalnie chodzi o 

to że nawierzchnia ulicy jest zrobiona i za to dziękuję.  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy wyjaśnił, że tam jest problem tego typu, że pamiętacie 

wielokrotnie na komisjach rozmawialiśmy o budowa tej drogi, a właściwie podróżki bo w 

najszerszych miejscach ta ulica ma 3 metry szerokości i z jej budową wiązały się największe 

problemy z odwodnieniem. Ta uliczka w stosunku do drogi wojewódzkiej do której dochodzi 

jest zagłębiona. W związku z tym zaproponowaliśmy zrobić nawierzchnię ażurową z płyt 

wypełnionych drobnym tłuczniem. Niestety nie sprawdza się.  Wczoraj mieszkańcy złożyli 
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pismo z prośbą o chociaż miejscowe utwardzenie, nie ukrywam, że chodzi tutaj o panie w 

szpilkach. Na płaskim obcasie i płaskich butach się chodzi dobrze. My wiedzieliśmy od 

początku, że może być z tym problem. Projektant jednak przekonał nas do tego, że nie ma 

możliwości zrobienia szczelnej ulicy bo woda nie będzie miała gdzie odpływać. Nie ma 

możliwości podłączenia kanalizacji deszczowej. W związku z tym zrobiliśmy tak jak 

zrobiliśmy, ale po piśmie zrobiliśmy szybką naradę i zaproponujemy mieszkańcom żeby się 

przemęczyli do wiosny, a wiosną na szerokości metra wypełnimy te płyty substancją, 

mokrym betonem. Nie możemy tak zrobić na całości drogi ponieważ woda opadowa będzie 

spływała mieszkańcom do ogródków. Niestety w piśmie nie podano adresu do korespondencji 

więc podjadę w najbliższym czasie do mieszkańców i z nimi porozmawiam. Zaproponujemy 

takie rozwiązanie, ale już wiosną.  

Lesław Kuczyński – Radny powiedział, żeby ten pasek był chociaż pół metrowy a już pomoże.  

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że wiosną na pewno tą ulicę poprawimy.  

Jarosław Wróblewski – Radny podziękował w imieniu własnym i sołtysa wsi Korfowe za 

ustawienie kierunkowskazów od drogi 580 w kierunku miejscowości Korfowe. Podziękował 

za interwencję, którą zgłaszał na poprzednich sesjach. Krzaki przy drodze 580 we wsi 

Wilkowa Wieś zostały wykoszone. 

 

Ad.16 

Zamknięcie posiedzenia. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XV sesji 

Rady Gminy Leszno o godzinie 19.00. 

 

 

              Przewodnicząca Rady Gminy 

Barbara Koza 
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